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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till justitieminister Gunnar Strömmer (M)

2024/25:398 Bristen på poliser i Stockholm

Den socialdemokratiska regeringen lade om rättspolitiken och satte upp höga 
mål för polistillväxten i Sverige. Fler utbildningsplatser öppnades, och fler 
poliser har kommit på plats de senaste tio åren. Tyvärr har tillväxten inte 
kommit Stockholm till del i samma utsträckning som i andra polisregioner; här 
saknas ungefär 1 000 poliser. Samtidigt som vi har ett stort polisunderskott ser 
vi under årets första månader hur sprängningar och skjutningar fortsätter drabba 
huvudstaden. Statens roll i att skydda medborgarna och upprätthålla säkerhet på 
gator och torg är fundamentalt viktig.

I ett Instagraminlägg från slutet av januari 2025 meddelade justitieministern att 
regeringen nu ”investerar i en rejäl polistillväxt” i Stockholm för att bryta 
våldsspiralen. Enligt flera medier handlar det inte om en investering utan om att 
Stockholmspolisen tillfälligt lånar in resurser från övriga landet. Det cirkulerar 
olika uppgifter om polissituationen i Stockholm.

Mot bakgrund av ovanstående vill jag fråga justitieminister Gunnar Strömmer:

 

Hur ser den långsiktiga planen för fler permanenta poliser i Stockholm ut?

………………………………………

Mattias Vepsä (S)

Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck

Från Riksdagsförvaltningen
2025-02-07
Besvaras senast
2025-02-25


